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Stikstof verminderen en meer boeren erbij… 

Helaas lijkt het er in de media op alsof er geen boer meer over blijft als gevolg van de 
voorgestelde stikstofreductie. Deze polarisatie helpt niet om de decennialange overbelasting van 
de natuur te keren. Het probleem ontkennen ook niet. 

Wellicht gek maar ik denk dat we in de toekomst juist meer boeren nodig hebben. Boeren die 
voedsel willen produceren op een circulaire, milieu- en klimaatvriendelijke en natuurinclusieve 
wijze. Die dat zelf als voorwaardelijk stellen. En het huidige ingezette beleid met twee handen 
aangrijpen om daarmee aan de slag te gaan. 

Er zijn goede voorbeelden zoals de Herenboeren. In Limburg zijn er inmiddels meerdere gestart. 
Met een gegarandeerd inkomen voor de boer en gezond voedsel voor zo’n 200 gezinnen. Het kan 
wel! 

Wij pleiten ervoor om nu aan de slag te gaan! Start zo snel mogelijk met de gebiedsprocessen in 
de verschillende gebieden van Limburg. Zorg dat duidelijk wordt wat de werkelijke impact is en 
welke alternatieven er zijn. De problematiek en oplossingen zullen in Zuid-Limburg echt anders 
zijn dan in De Groote Peel of de Meinweg. We komen alleen verder als we er samen de 
schouders onder zetten. 

Wij zetten ons in de komende periode ervoor in dat de soms zeer forse maar noodzakelijke 
stikstofreductie overeind blijft en dat alle sectoren hun steentje bijdragen. Dat de stikstofreductie 
niet op zichzelf staat maar gezamenlijk opgepakt moet worden met het verbeteren van de 
waterkwaliteit, klimaat en bijvoorbeeld het verhogen van de biodiversiteit in het landelijk gebied. 

We hoeven ons niet te vervelen. 
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